
 

 

 
 
 
22 April 2020 
 
Mr Sergey Katyrin 
Chairperson 
BRICS Business Council 
Russia 
 
 
Dear Chairperson Katyrin 
 
ACKNOWLEDGEMENT FOR RESPONSE TO REQUEST FOR SUPPLIERS OF INVASIVE VENTILATORS 
 
The South African Chapter of the BRICS Business Council would like to thank you most sincerely for 
your swift response to our request for assistance in helping us source credible suppliers of invasive 
ventilators in Russia. 
 
My colleague on the Council, Dr Stavros Nicolaou, has been working tirelessly with our Minister of 
Health since the onset of this virus.  Dr Nicolaou will be reaching out directly to the companies that 
you have recommended in your letter, supported by further details from the Russian Chapter 
Secretariat.   Dr Nicolaou will be sure to make reference to the CCI recommendation for the contact. 
 
We are sincerely grateful to our BRICS partner nations, most especially the Russia Chapter, for their 
ongoing and unstinting support as we fight this pandemic.   
 
Wishing you health and strength. 
 
Kind regards 
 

 
 
Busi Mabuza 
Chairperson 
South Africa Chapter  
 
Cc: Dr Ayanda Ntsaluba   Council Member – South Africa Chapter 
 Ms Bridgette Motsepe Radebe  Council Member – South Africa Chapter 
 Mr Elias Monage  Council Member – South Africa Chapter 
 Dr Stavros Nicolaou  Council Member – South Africa Chapter  



 
 

22 апреля 2020 

 

Г-ну Сергею Катырину 

Председателю Делового 

совета БРИКС 

Россия 

 

Уважаемый председатель Катырин, 

 

ПОДТВЕРЖДЕНИЕ ПОЛУЧЕНИЯ ОТВЕТА НА ЗАПРОС КАСАТЕЛЬНО 

ПОСТАВЩИКОВ АППАРАТОВ ИСКУСТВЕННОЙ ВЕНТИЛЯЦИИ ЛЕГКИХ 

 

От лица Южноафриканской части Делового совета БРИКС хотела бы выразить вам 

самую искреннюю благодарность за Ваш оперативный ответ на нашу просьбу  

оказать содействие в поиске надежных поставщиков аппаратов искусственной 

вентиляции легких в России.  

 

Мой коллега по Деловому совету, д-р Ставрос Николау, неустанно работает с нашим 

Министром здравоохранения с самого начала вспышки вируса. Д-р Николау будет 

напрямую связываться с компаниями, которые Вы рекомендовали в Вашем письме, 

подкрепленном дополнительной информацией от секретариата российской части. Д-р 

Николау обязательно сошлется на рекомендацию от ТПП РФ.  

Мы искренне благодарны нашим странам-партнерам по БРИКС, в особенности 

российской части, за их постоянную и неизменную поддержу в борьбе с этой 

пандемией. 

Желаю Вам сил и здоровья! 

 

С уважением, 

 

Бузи Мабуца 

Председатель 

Южноафриканская часть Делового совета БРИКС 

 

 

 


